
Проф. Асена Сербезова в предаването

Твоя ден за новото лечение на COVID-19

и за обещаното от държавата и наличните

средства в сектора здравеопазване

"Поради пандемията има проблем с доставките на лекарства не само за COVID-19. Трябваше да има възможност за

генерично предписване или заместване на лекарства, да не се връща пациента. Както и по-рано да има забрана за износ

за лекарствата, за които има недостиг", сподели проф. Асена Сербезова.

Цялото интервю можете да видите ОТТУК
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